
Selitev knjižnice
prihodnje leto

2al so obljube in zagoto-
vila zaenkrat vse, kar dobi
Ljudska knjižnica Bežigjrad
kot odgovor na vpražanje,
kdaj se bo selila v nove
prostore. In kot raalago, za-
kaj je tako, jim navajajo
pomanjkanje finančnih sred-
stev.

Kljub teži tega vprašanja
pa se vendarle zgodi, da se
na skupščini Kulturne skup-
nosti vprašanje selitve in
odobritve denarja knjižnici
sploh ne pojavi, da ob de-
litvj Investicij ni knjiznica

Poglavitna ovira so finance

niti v predlogu, niti v sezna-
mu tistih, ki naj bi jim bi-
le finance odobrene.

Ker spada tudi selitev
knjižnice pod dolgoročni
razvoj, tei ga ni mogoče obi-
ti, in ker nekega izrednega
denarja ni, vendarle obstoja
možnost, da dobi knjižnica
d«nar iz rezerve. Ali pa so
tudi to le obljube?

Tako torej pranesemo se-
litev te kulture ustanove v
leto 1975. Seveda se bodo
problemi vrstili 6e naprej,

saj pohLštivo za knjižnAco ni
projektirano, in bo termin
selitve odvisen ne le od de-
narja, ampak tudi od obrt-
nlkov, pri katerih bo pohi-
štvo treba naročiti.

In kaj naj zaželimo knjlž-
nici v letu 1975? Predvsem
selitev v nove prostore, us-
pešno poslovanje ' in mnogo
manj problemov kot v letu
1974. Knjti upanje je treba
gojiti in ne gasiti že nje-
gove žarke.
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